



Styrelsemötesprotokoll 2015-03-31

| | | |
|---------------|-----------------------|--|
| Närvaro: | Viktor Attoff | Ordförande |
| | Elise Eborn | Propagandamästare, tillika sekreterare |
| | Jashar Vahid | Källarmästare |
| | Martin Johansson | Sexmästare |
| | Lisa Claesson | Cafémästare |
| | Erik Gärtner | Näringslivsansvarig |
| | Sebastian Karabeleski | Programmästare |
| | Nicolas Salas | Överphös |
| Adjungerade | Micaela Bortas | Vice Kårordförande TLTH |
| | Daniel Lundell | Revisor |
| | Ludvig Eriksson | |
| | Nick Persson | |
| | David Larsson | |
| | Amelia Andersson | |
| | Sara Lindgren | |
| | Lasse Heeman | |
| | Martin Bergman | |
| | Carl Nilsson Nyman | |
| Anna Lissborg | | |

§1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:10

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar **Mötet beslöt**
att adjungera Ludvig Eriksson, David Larsson, Nick Persson, Amelia Andersson, Sara Lindgren, Lasse Heeman, Martin Bergman, Carl Nilsson Nyman och Anna Lissborg.

§4 Godkännande av dagordningen **Mötet beslöt**
att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.

§6 Information från kåren Micaela påminde om att det kommer vara Open Source Hackathon, och Innovation Week. Hon sade även att ARKAD söker chefer och att det är sista dag idag.

Ludvig frågade när det är JFF.

Nicolas svarade att det är den 14 maj.

Micaela berättade även att det valts nya heltidare och ny kårstyrelse, samt en tackmästeriordförande.



- §7 Information PLD && PLC Elise sade att det är SRD-möten på lunchen onsdagar.
- §8 Information Staben Nicolas berättade att staben har bestämt tema för sin kickoff och utbildning, och att de ska renovera utskott, samt att de håller på att fixa kläder och schemat.
- §9 Beslutsuppföljning
- | Ansvarig: | Beslut: | Beslutat: | Rapporteras: |
|-----------|---------|-----------|--------------|
| | | | |
- §10 Utskottsrapporter Det fanns inga ytterligare kommentarer om utskottsrapporterna.
- §11 Ekonomisk status Viktor läser rapport från Kasper, som skriver att sektionens tillgångar understiger 500 kkr.
- §12 Dubbelkoll inför VTM Viktor berättade att valberedningens förslag kommer vara en sen handling.

Daniel frågade ifall mötet skulle vara i E:B istället eller om det var för sent att boka.

Viktor svarade att han skulle kolla upp om det gick.
- §12 Val av funktionärer
- §13 Övrigt David berättade att medaljerna för Sångarstriden 2013 har kommit och undrade om betalningen skulle kunna ske genom sektionen.

Ludvig sade att det nog gick bra.

Mötet **beslöt** att sektionen kunde betala fakturan för Sångarstridsmedaljerna, och få in pengarna från medaljörerna senare.

Sara undrade om D-sektionens styrelse ville ha styrelsemys med D-Chips styrelse igen.

Styrelsen var positivt inställda.
- §14 Meddelanden Viktor sade att det är diskussionsmöte ikväll, men att han och Nicolas måste gå på ett annat möte kl 18.

Styrelsen bestämde att hålla diskussionsmötet efter styrelsemötet istället.

Jashar berättade att snejk kommer ligga nere under helgen, då rootmästeriet ska fixa lite saker.

Sebastian sade att AktU pratat om Fotbollsturneringen i samband med JFF och Last Hen Standing.

Nicolas frågade när LHS börjar och hur många som ska delta.

Sebbe svarade att det ska börja i slutet av nästa vecka, och att han



trodde det skulle bli cirka 120 deltagare.

Ludvig frågade när mer information kommer.

Sebastian svarade att det kommer en film imorgon.

Anna berättade att det är brainstorming för fria i Sångarstriden imorgon.

Carl sade att det är Geekend imorgon och att intresserade kan anmäla sig till Trulsstöten.

Daniel uppmanade alla att gå på VT.M.

§15 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 12:32.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande